



KEMENTERIAN PERTANIAN DAN KETERJAMINAN MAKANAN

Tender adalah dipelawa kepada Kontraktor yang mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIP/CIDB) dalam Gred, Kategori dan Pengkhususan dan Sijil Kontraktor Penyiap yang berkaitan membuat tawaran bagi kerja berikut :

BUTIR-BUTIR TAWARAN	HARGA DOKUMEN TAWARAN	TEMPAT DAN TARIKH DOKUMEN DIJUAL	TARAF/JENIS SYARIKAT	SYARAT PENDAFTARAN, GRED, KATEGORI DAN PENGKHUSUSAN	TARIKH DAN TEMPAT LAWATAN TAPAK	TEMPAT DITUTUP, TARIKH TENDER DITUTUP DAN WAKTU TENDER DITUTUP
NO. TENDER: KPKM/BPSP/02/2024(T) NAMA TENDER: MENYIAP BAKI KERJA-KERJA PROJEK PEMBANGUNAN SISTEM PENGAIRAN TERSIER DI BAWAH PROGRAM PEMACU PERTANIAN (PPP) EPP10 DI KAWASAN LEMBAGA KEMAJUAN PERTANIAN MUDA (MADA) BAGI BLOK PENGAIRAN CCD1a WILAYAH IV, MADA, KEDAH/PERLIS	RM500.00 (Tidak akan Dikembalikan)	Bahagian Pembangunan Aras 12, Menara, 4G1, Wisma Tani, No.28 Persiaran Perdana, Presint 4, Pusat Pentadbiran Kerajaan Persekutuan, 62624 Putrajaya Malaysia Isnin, 18 Mac 2024 Khamis, 28 Mac 2024 Isnin - Khamis: 9.00 pg - 12.30 tgh 2.30 ptg - 4.30 ptg Jumaat: 9.00 pg - 12.00 tgh 3.00 ptg - 4.00 ptg	TERBUKA / T1 / Syarikat 100% Milik Tempatan PRA-PENDAFTARAN BAGI MENGHADIRI LAWATAN TAPAK IMBAS KOD QR 	CIDB Gred G7 Kategori CE Pengkhususan CE06, CE21 & CE36 Sijil Kontraktor Penyiap Kementerian Kerja Raya Gred G7 dan Mempunyai Kategori CE - Kejuruteraan Awam	Khamis, 07 Mac 2024 Jam 10.00 Pagi Berkumpul di Dewan Mesyuarat, Pertubuhan Peladang Kawasan Tun Adam Malik, Mada B-IV Pengkalan Kundur, KM 6 Jalan Sungai Korok, 05400 Alor Setar, Kedah. Lawatan Tapak adalah WAJIB Hanya penama di dalam Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dibenarkan hadir. Bawa bersama sijil asal PPK dan SPKK	BAHAGIAN PENGAIRAN DAN SALIRAN PERTANIAN, KEMENTERIAN PERTANIAN DAN KETERJAMINAN MAKANAN, ARAS 2, GALERIA PUTRAJAYA, NO.29, PERSIARAN PERDANA, PRESINT 4, 62624, PUTRAJAYA. SELASA, 23 APRIL 2024 PADA JAM 12.00 TENGAH HARI TENDER YANG LEWAT TIDAK AKAN DITERIMA

- 1) Syarikat yang mempunyai **Sijil Kontraktor Penyiap dengan kategori CE - Kejuruteraan Awam sahaja yang dibenarkan** untuk menyertai.
- 2) Syarikat yang mempunyai **pengkhususan CE06, CE21 dan CE36 sahaja yang dibenarkan** untuk menyertai tender ini.
- 2) Kebenaran Khas daripada CIDB bagi Syarikat yang tidak mempunyai pengkhususan untuk memasuki tender adalah **TIDAK DIBENARKAN**.
- 3) Syarikat yang tiada pengkhususan seperti yang diiklankan tidak akan didaftarkan semasa lawatan tapak.
- 4) Bagi MEMUDAHKAN DAN MEMPERCEPATKAN urusan pendaftaran lawatan tapak, mohon Syarikat yang berkelayakan digalakkan mengisi borang **Pra-Pendaftaran dengan mengimbas Kod QR** di atas atau klik pada pautan berikut: <https://forms.gle/6Y86fYDbKYdBbPpu9>
- 5) Dokumen Meja Tender boleh disemak dan dokumen tender boleh diperolehi di pejabat dokumen dijual semasa waktu pejabat
- 6) Bayaran Dokumen Tawaran hendaklah dibuat dalam bentuk **Bank Draf/ Wang Pos** atas nama **Ketua Setiausaha, Kementerian Pertanian dan Keterjaminan Makanan** (Bayaran ini tidak akan dikembalikan). Dokumen Tender akan dikeluarkan kepada penama/wakil-wakil kontraktor yang sah sahaja. Untuk maksud ini, penama/wakil-wakil kontraktor hendaklah membawa sijil asal Perakuan Pendaftaran Kontraktor, Sijil Perolehan Kerja Kerajaan dan satu salinan bagi setiap sijil serta satu salinan Kad Pengenalan tersebut semasa membeli dokumen tender.
- 7) Dokumen Tawaran Tender yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat bermeteri serta ditulis nombor rujukan tender dan dimasukkan ke dalam Peti Tender di alamat :-

Kementerian Pertanian dan Keterjaminan Makanan
Bahagian Pengairan dan Saliran Pertanian
Aras 2, Galeria Putrajaya, No.29 Persiaran Perdana
Pusat Pentadbiran Kerajaan Persekutuan
Presint 4, 62624 Putrajaya